
                                                                                                                                                                 

                                                                                    Poznań, dnia 14 maja 2019 r. 
 

 

Halina Owsianna 

Radna Miasta Poznania 
 

 

ZAPYTANIE 

                            Szanowny Panie Prezydencie, 
 

                    uprzejmie proszę o informacje, kto i dlaczego zadecydował, że dostęp do 

osiedlowych skrzynek mailowych będą mieli tylko i wyłącznie przewodniczący Zarządu. 

Dotychczas każdy, zainteresowany radny osiedlowy mógł mieć dostęp do skrzynki, mógł 

na bieżąco śledzić korespondencje i chyba nic nadzwyczajnego się nie wydarzyło, że 

doszło do takiej zmiany i decyzji. 

Od kilku dni dzwonią do mnie radni osiedlowi z zapytaniem, co wiem o przyczynie tej 

nagłej zmiany. Sugerując też, że w związku z diametralnymi zmianami w składach 

osobowych rad osiedli może stać się tak, że wiele cennych informacji, czy korespondencji 

być może nie dotrze do wszystkich radnych, co byłoby błędem. Takie jednoosobowe 

„władztwo”, decydowanie, co przekazać radnym lub na co odpowiedzieć jest przez wielu 

źle oceniane. 

Proszę zatem o pilną odpowiedź.         
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